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Białe Błota, dnia 22.11.2021 r. 

BRG.0012.4.12.2021 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska,              

z dnia 22.11.2021 r. od godz. 13:00 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski, radna Ilona 

Nowakowska, radny Zbigniew Moroz, radny Piotr Mądrzyński, radna Katarzyna Tomicka, 

radna Aleksandra Lubońska, Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz, Zastępca Wójt 

Anna Jankowska- Cepak, Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości  

Beata, p.o. Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka, Zastępca Kierownika Referatu 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Natalia Zielińska, Inspektor Referatu Dróg i 

Gospodarki Odpadami  Karolina Gaca.  

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski, który powitał wszystkich radnych 

uczestniczących w posiedzeniu Komisji, odczytał informację o ochronie danych osobowych  

i przedstawił tematykę posiedzenia. 

 

Tematyka: 

1. Ogólny stan wykonania inwestycji na rok 2021 

2. Aktualny stan prac przy inwestycjach wielkopowierzchniowych magazynów w 

Przyłękach i Lisim Ogonie, zagadnienia problemowe związane z rozbudową 

infrastruktury, poprawą bezpieczeństwa, terminami oddania do użytku. 

3. Materiały na sesję. 

4. Wolne wnioski, pytania, sprawy bieżące. 

Ad. 1 

P.O. Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka przekazała, że większość zadań projektowych 

jest w trakcie realizacji. Większość umów została podpisana i place budów zostały przekazane.   

Omówiła sytuację budowy oświetlenia dróg na terenie gminy Białe Błota informując, że  

termin realizacji tego zadania upływa z końcem roku. Wykonawca w większości ma 

posadowione fundamenty pod lampy. W związku z opracowaniem tegorocznych projektów 

oświetlenia IV etapu wykonawca zgłaszał wiele problemów z uzyskaniem uzgodnień więc 

prawdopodobnie termin realizacji będzie przedłużony. Ponadto została zakończona budowa 

ścieżki pieszo- rowerowej- odbiór- 18.11. br. W przypadku budowy chodnika przy ul. Dymnej 

w Przyłękach istnieje kolizja z istniejącym słupem stacji transformatorowej oraz kolizja z 

inwestycją budowy gazociągu. Budowa ul. Literackiej- w dniu 17.11 została podpisana umowa. 

Budowa parkingu na terenie przedszkola „Wróżka”, w dniu 30.08 odebrano od wykonawcy 

dokumentację projektową, a w dniu 18.11.2021 r. ogłoszono  wybór wykonawcy.  Kolejnym 

zadaniem jest rozbudowa placu zabaw w Murowańcu, jest to zadanie z funduszu sołeckiego i 

jest w trakcie realizacji- termin wykonania do 10.12.2021r. Budowa ulicy Kwiatowej w 

Kruszynie Krajeńskim w dniu 09.11 została podpisana umowa – termin wykonania do 

08.07.2022 r. Budowa ul. Zabytkowej od kościoła do ul. Cichej – termin wykonania do dnia 

13.06.2022 r. Budowa ul. Cyprysowej w Łochowie – termin wykonania 26.11, plac budowy 
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przekazano w czerwcu.  W dniu 28.10 podpisano umowę na budowę ul Okopowej z terminem 

wykonania do 28.06.2022 r. Budowa ul. Borowikowej w Zielonce, I etap – 16.11 podpisano 

umowę, termin wykonania do 16.05. Budowa ul. Jaworowej w Zielonce, termin zakończenia - 

20.02.2022r. Przebudowa nawierzchni części ul. Letniskowej, Wczasowej, Plażowej w 

Łochowie oraz przebudowa części nawierzchni ul. Topolowej, ul. Biwakowej w Łochowie- 

termin zakończenia tj. 07.05.2022 r. Budowa ul. Wycieczkowej w Łochowie wraz z naprawą i 

modernizacją kanalizacji sanitarnej – termin realizacji 28.12.2021 r. Budowa ul. Ślesińskiej w 

Łochowicach – trwa procedura wyboru wykonawcy. Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego 

przy ul. Osiedle, Ciele i Ogrody przy świetlicy w Cielu – jest to zadanie sołeckie, do tego zadania 

opracowana jest dokumentacja projektowa. Budowa ogrodzenia cmentarza- na początku 

listopada został przekazany plac budowy z terminem realizacji- 22.01.22 r. Budowa skate 

parku w Przyłękach – wykonawca planuje w najbliższym tygodniu zakończyć prace. Planowana 

jest rozbudowa placu zabaw i małej architektury na terenie gminy. Rozbudowa placu 

sołeckiego w Prądkach z zadania sołeckiego. W Kruszynie Krajeńskim -urządzenie ul. Mroźnej 

– urządzenie placu zabaw, siłowni zewnętrznej, wyposażenie w elementy małej architektury. 

Radny Zbigniew Moroz pytał o projekt ogrodzenia budowy parkingu przy cmentarzu. Pytał 

jakie prace będą wykonane w ramach tego projektu.  

Pani Anna Bromka odpowiedziała, że jest zaplanowany projekt parkingu, odwodnienie 

deszczowe, projekt ogrodzenia. Na tym terenie istnieje kolizja z istniejącym oświetleniem. 

Zaplanowany jest monitoring, a na terenie cmentarza zaplanowano przebudowę wewnętrznej 

linii zasilającej do kaplicy. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski przytoczył wypowiedź z komisji przedstawiciela 

ZWIUK, który poinformował, że posiadają odrestaurowane stare metalowe ogrodzenie, pytał 

czy będzie ono wykorzystane. 

Pani Anna Bromka odpowiedziała, że na przekazaniu placu budowy przedstawiciel ZWiUK 

pokazywał ogrodzenie, jednak zaznaczył, że wysokość ogrodzenia cmentarza musi być 

minimum 1,50 cm. Posiadane ogrodzenie nie spełnia wymogu i nie można z niego skorzystać.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał o ulicę Borowikową i Jaworową w Zielonce. 

Zwrócił uwagę, że ul. Borowikowa będzie wykonana do miesiąca maja, natomiast ul. Jaworowa 

która jest dłuższa i trudniejsza będzie wykonywana do lutego. Pytał z czego wynikają takie 

rozbieżności.  

Pani Anna Bromka odpowiedziała, że w związku z pytaniem musiałby przejrzeć dokumentację 

projektową. 

Radna Ilona Nowakowska zwróciła uwagę, że w projekcie na rok 2021 i na rok 2022 nie ma 

opisu, brak jest załącznika nr 4 -zadania majątkowe. 

Zastępca Wójta Anna Jankowska- Cepak nawiązując do wypowiedzi Pani Anny Bromki w 

zakresie oświetlenia i ogólnej nazwy zadania przekazała, że wynika to z weryfikacji 

dysponowania gruntu, ponieważ mieszkańcy często zgłaszają potrzeby projektowe 

oświetlenia na danych ulicach, a  później po wnikliwej weryfikacji przez Referat Inwestycji 

okazuje się, że nie zawsze dana  droga jest drogą gminną, a jest drogą prywatną. Stąd ogólna 

nazwa zadania, każdorazowo wniosek jest weryfikowany przez Referat Inwestycji pod kątem 

legalności i zasadności zadania.  
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Ad. 2  

Pani Beata Wilk Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

poinformowała, że w miesiącu wrześniu inwestor otrzymał pozwolenie na budowę w Lisim 

Ogonie. Mówiła, że pojawiły się problemy z wjazdami przez  ul Wyczynową, droga została 

zabezpieczona poprzez postawienie znaków- zakaz wjazdu. Przekazała, że jeżeli chodzi o drogę 

powiatową o skrzyżowanie  to powstaje wstępny zarys skrzyżowania. Zostały podpisane 

wszystkie umowy, które gwarantują dochody i realizację. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz pytał o czas realizacji przedsięwzięcia  

Pani Beata Wilk odpowiedziała, że inwestor w Lisim Ogonie planuje oddanie do użytkowania 

obiektu 21.03. Grunty są sprzedane docelowej spółce, która będzie użytkownikiem, natomiast 

w tym czasie planowana jest budowa drogi ulicy Wiejskiej na odcinku do terenów inwestycji.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz pytał o zjazd do sklepu Lidl i ulicę do świetlicy. 

Pani Beata Wilk odpowiedziała, że trwa proces projektowania drogi. Lewoskręt ul. 

Wyczynowej jest finansowany całkowicie przez inwestora. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz pytał o projekt ul. Twardej.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał o przebudowę drogi powiatowej. 

Pani Beata Wilk przekazała, że będzie rozpoczęty etap projektowania od końca granic 

Bydgoszczy do końca granicy gminy, do Łochowa w przyszłym roku.   

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał o cmentarz w Łochowie. 

Pani Beata Wilk mówiła, że wszystkie potrzeby odnoszące się do drogi powiatowej będą 

uwzględnione.  

Radna Katarzyna Tomicka mówiła o lampach na  skrzyżowaniu ulicy Żeglarskiej  i Szosy 

Nakielskiej.   

Pani Beata Wilk mówiła, że w miejscach w których brakuje lamp będą one uzupełniane.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz stwierdził, że niezbędne jest wytyczenie przejścia 

dla pieszych przy nowo powstałym przedszkolu w Łochowie.  

Pani Beata Wilk mówiła, że odbędzie w tym temacie rozmowę z dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych z prośbą o usytuowanie tymczasowego przejścia w pobliżu przedszkola.   

Pani Beata Wilk omówiła inwestycje w Przyłękach wskazując, że na miesiąc luty- marzec 2022r 

planowane jest oddanie obiektu do użytkowania. Ponadto do projektu planu budżetu na 

przyszły rok zostały wpisane zadanie dot. projektu i rozbudowy drogi ul. Przysieckiego i ul. 

Biznesowej. Trwają rozmowy z inwestorem o dotacji celowej dla gminy na współfinansowanie 

zadania czyli ciągu pieszo- rowerowego, chodników, oświetlenia.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski proponował, aby rozpocząć rozmowy na temat 

wydłużenia sygnalizacji zielonego światła wyjazdu z drogi lokalnej.  

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych.  

Pani Beata Wilk mówiła, że projekt dotyczy poszerzenia pasa ulicy Olszynowej w Kruszynie 

Krajeńskim.   

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 
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Uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  

Pani Beata Wilk mówiła, że projekt dotyczy poszerzenia pasa drogowego ul Leśnej w Kruszynie 

Krajeńskim. Grunty przejmowane są od osób fizycznych.   

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  

Pani Beata Wilk mówiła, że projekt dotyczy regulacji stanu prawnego.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowych.  

Pani Beata Wilk mówiła, że projekt uchwały dotyczy dużej działki tworzącej sieć dróg 

wewnętrznych, dojazdowych. Działka stanowi poszerzenie ulicy Granicznej i poszerzenie ulicy 

Leszczynowej oraz zapewni swobodę ciągów komunikacyjnych i jest nieodpłatnie 

przekazywana na rzecz gminy.  

Radny Łukasz Wyszomirski pytał, czy wiadomym jest co zaplanowano na działkach, które 

stanową „dziury” na przedmiotowej działce.  

Pani Beata Wilk odpowiedziała, że nie ma informacji. Prawdopodobnie docelowo działka 

będzie przeznaczona pod inwestycje mieszkaniowe.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał, czy przejęcie dróg nie spowoduje w 

przyszłości oczekiwań od nowych mieszkańców, aby budować drogi.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- przeciw 

Radny Piotr Mądrzyński- głos wstrzymujący 

Radna Ilona Nowakowska- przeciw 

Radny Łukasz Wyszomirski – przeciw 

Uchwała została zaopiniowana negatywnie.  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu w rejonie ulic Centralnej i Cukrowej w 

miejscowości Białe Błota, gmina Białe Błota.  
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Pani Beata Wilk mówiła że jest to trójkąt leśny przy wjeździe do Białych Błot od strony 

Bydgoszczy. Proponuje się uporządkowanie terenu w formie terenu rekreacyjnego dla 

mieszkańców i uporządkowania przebiegu dróg oraz parkingu przy markecie.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski zaproponował, aby rozważyć na przedmiotowym 

terenie usytuowanie parkingu z możliwością parkowania samochodów w poprzek, a nie jak 

dotychczas wzdłuż drogi.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Diamentowej, 

Kamiennej i Marmurowej w miejscowości Murowaniec, gmina Białe Błota.  

Kierownik Referatu Pani Beata Wilk mówiła, że funkcjonujący dla tego terenu plan miejscowy 

istnieje od 1997 roku. W tym planie jest duży obszar wyłączony z możliwości zmiany sposobu 

zagospodarowania, czyli możliwości zabudowy. Zgodnie ze studium ten teren może być 

przeznaczony pod zabudowę mieszkaniową.  

Pani Natalia Zielińska dodała, że w planie miejscowym są tereny strefy ochronnej i PKP. Na 

obecnym planie strefa ochronna wynosi około 40 m, a obecnie obowiązujące przepisy ustawy 

o transporcie kolejowym przewidują zmniejszenie tej strefy ochronnej nawet do 10 m.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Lipowej i Zbożowej 

w miejscowości Kruszyn Krajeńskiej, gmina Białe Błota.  

Pani Beata Wilk przekazała, że została zaznaczona nieruchomość, która zgodnie z 

obowiązującym planem miejscowym jest objęta zakazem zmiany sposobu zagospodarowania 

– jest to gospodarstwo rolne. Z wnioskiem zgłosili się właściciele gospodarstwa, którzy 

wnioskują o zmianę sposobu  zagospodarowania nieruchomości. Zgodnie ze studium są to 

obszary objęte mieszkalnictwem.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 
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Uchwała została zaopiniowana pozytywnie.  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na okres 10 lat.  

Pani Beata Wilk mówiła, że jest to działka dzierżawiona przez firmę Netia i wpłynął wniosek o 

kolejną dzierżawę. Na działce znajdują się urządzenia związane z siecią.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność przez Gminę Białe Błota 

nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym Gminy Białe Błota.  

Kierownik Referatu Pani Beata Wilk mówiła, że jest to działka leśna o pow. ponad 7 ha  

położona w okolicach zakładu Belma. Gmina do tego gruntu posiada użytkowanie wieczyste. 

Celem jest przejęcie prawa własności do nieruchomości leśnej pod kątem  włączenia jej w 

możliwość zamiany z Lasami Państwowymi w późniejszym etapie. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie w ramach odszkodowania 

nieruchomości zamiennej. 

Kierownik Referatu Pani Beata Wilk mówiła, że projekt dotyczy zamiany gruntów z lasami. 

Wartość oszacowanego odszkodowania do zapłaty przez gminę na rzecz Lasów Państwowych 

to kwota około 1 mln zł. Lasy Państwowe zaproponowany zamianę gruntów. Jest to około 300 

tys. Zł, które byłoby przedmiotem zamiany.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekty uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie. 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów obliczania podatku 

rolnego.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Białe Błota. 

Inspektor Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Karolina Gaca mówiła, że została 

wprowadzona zmiana do regulaminu, która wynika z podjętej uchwały zwalniającej 
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mieszkańców z kwoty 3 zł w przypadku kompostowania odpadów w kompostowniku. Ponadto 

par. 6 ust. 1 pkt 1 oznaczający 20 litrów na jednego mieszkańca określa  zwiększenie litraża 

pojemności pojemnika na odpady zmieszane. W związku z tym, że gmina przystępuje do 

czipowania koszy, firma Corimp nie będzie odbierała odpadów z pojemników prywatnych.  

Radna Katarzyna Tomicka pytała dlaczego firma nie planuje czipowania wszystkich pojemników 

będących w posiadaniu mieszkańców.  

Zdaniem Pani Karoliny Gaca, firma  Corimp nie chce odpowiadać finansowo ani technicznie za 

nie swoje kosze. Są sytuacje, że kosz wpada do pojemnika i firma bez kosztów wymienia 

pojemnik. Celem zwiększenia litraża pojemnika o 5 litrów jest zamysł, aby worków na śmieci 

wystawianych przez mieszkańców było mniej.   

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekty uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie. 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.   

Pani Karolina Gaca mówiła, ze proponuje się wprowadzenie zmiany dotyczącej przyjmowania 

odpadów budowlanych i rozbiórkowych. Propozycja polega na zmianie 2m3 na rok z 

gospodarstwa domowego na 4 tony na rok z gospodarstwa domowego odpadów gruzu 

przyjmowanych do PSZOK. Na terenie PSZOK ustawiona jest waga i każdy z mieszkańców 

mógłby wjechać na wagę w celu zważenia odpadów.   

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekty uchwały.  

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Uchwały zostały zaopiniowane pozytywnie. 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski przekazał, że do komisji wpłynęło pismo  do 

zaopiniowania dotyczące budynku przy ul. Hodowlanej wybudowanego intencyjnie dla 

potrzeb Urzędu Gminy. Zakup budynku przez gminę nie został zaakceptowany. Przekazał 

również, że wpłynął formalny wniosek od właściciela, który wnosi o wydanie warunków zmiany 

użytkowania budynku użyteczności publicznej na użytkowanie na cele medyczne.  

Kierownik Referatu Pani Beata Wilk przekazała, że wniosek który wpłynął w ubiegłym roku to 

wniosek o zmianę na cele mieszkaniowe. Ta decyzja została odmówiona i trafiła do SKO. SKO 

zwróciło się do Urzędu do ponownego procedowania i ponownie została wydana odmowa 

przeznaczenia  na cele mieszkaniowe dlatego, że podstawą wydania pierwotnej decyzji, która  
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była podstawą wydania pozwolenia na budowę była decyzja celu publicznego, a nie o 

warunkach zabudowy. Ponadto wpłynął wniosek od zainteresowanej strony zewnętrznej w 

celu przeznaczenia obiektu na cele medyczne.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał, czy odmowa przeznaczenia obiektu na 

budownictwo mieszkalne pozostała w gestii urzędu. Pytał, czy znane są powody odmowy 

przeznaczenia na cele mieszkaniowe.  

Pani Beata Wilka odpowiedziała, że byłoby to budownictwo wielorodzinne, a takiego 

budownictwa nie ma. Analizując obszar nie ma podstawy do wydania takiej zgody.   

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedstawione stanowisko.   

Głosowanie: radny Zbigniew Moroz- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski – za 

Stanowisko  uzyskało akceptację.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski zaproponował powołanie komisji łączonej na 

potrzeby wypracowania stanowiska komisji w sprawie budżetu gminy na 2022r..  

Radny Piotr Mądrzyński pytał o zakup sprężarek do napełniania butli dla potrzeb jednostek 

Straży Pożarnej w Białych Błotach i w Łochowie.  

Zastępca Wójta Pani Anna Jankowska- Cepak zobowiązała się do przedstawienia informacji na 

ww temat na posiedzenie  Komisji Budżetu i Finansów.  

Radny Zbigniew Moroz mówił o zagrożeniu bezpieczeństwa w związku usytuowanymi dębami  

przy  ul. Świerkowej w Kruszynie Krajeńskim. Drzewa  posiadają znak Pomnik Przyrody,  są 

niebezpieczne ze względu na suche gałęzie. Ponadto stoi tam topola, która powinna być 

usunięta.  

Przewodniczący komisji zaproponował skierowanie zapytania w ww. sprawie  do Referatu 

Ochrony Środowiska.  

Radna Katarzyna Tomicka pytała o zakup urządzenia AED dla potrzeb Straży Pożarnej z 

funduszu sołeckiego dla Łochowa. 

Radna Aleksandra Lubońska pytała o zalegające śmieci na posesji przy ul. Cynowej.   

Następnie dyskutowano na temat parkingu przy ZWiUK. Ponadto Przewodniczący Komisji 

Łukasz Wyszomirski mówił na temat wpisu w internecie przedstawiciela rady sołeckiej dot ul. 

Jaworowej w Zielonce. 

Zastępca Wójta Pani Anna Jankowska- Cepak przekazała, że ulica Jaworowa jest na liście 

rezerwowej i być może ulica Jaworowa uzyska dofinansowanie.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
Protokół na podstawie nagrania sporządziła: Anna Cabańska  

 
Przewodniczący Komisji 
   Łukasz Wyszomirski  

 
 

 


